
 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de door de heer T. van 

Kesteren van de PVV gestelde vragen ex art. 38 RvO over het overnemen 

vreemdelingen pilot satelliet LVV Emmen. De brief 

van de vragensteller treft u als bijlage aan. De aanleiding voor deze vragen is 

onze brief aan de raad (11 november 2020) over dit onderwerp. Indien uw 

raad deze brief had geagendeerd waren we graag met u hierover het gesprek 

aangegaan.  
 

1. Bent u het met de PVV fractie eens dat het absorptievermogen aangaande 

uitgeprocedeerde asielzoekers in de gemeente Groningen inmiddels 

bereikt is? En zo nee, waarom niet? 

 

Nee, we hebben bij aanvang van de pilot aangegeven plaats te hebben voor 

maximaal 300 mensen zonder recht op opvang en/of verblijf. Dit aantal 

hebben we nog niet bereikt. Zie verder de brief aan de raad. 

 

2. Het niet volledig benutten van de capaciteit en hier wel financiering voor 

verkregen hebben staat eigenlijk los van het absorptievermogen 

aangaande uitgeprocedeerde asielzoekers. Bent u het met de PVV fractie 

eens dat de gemeente Groningen er ook voor had kunnen kiezen om een 

financiering op te eisen voor onze eigen daklozenopvang waar al jaren 

grote tekorten zijn? En zo nee, waarom niet? 
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Nee, de opvang van daklozen en de pilot landelijke vreemdelingen 

voorziening zijn verschillende niet uitwisselbare onderwerpen met ieder een 

eigen financiering. Zie verder de brief aan de raad. 

 
3. Heeft de gemeente Groningen alle kosten die zij gemaakt heeft voor het in 

stand houden van de vroegere BBB opvang (van maart 2015 tot april 

2019) al terug mogen ontvangen van het Rijk? Zo ja, wordt dit geld 

ingezet om onze eigen daklozenopvang extra te ondersteunen tijdens de 

corona crisis? En zo nee, wat bent u van plan te gaan doen om dit alsnog 

terug te krijgen?  

 
In de periode van maart 2015 tot december 2016 heeft de rijksoverheid de 

BBB voorziening gefinancierd. Bij de start van de pilot LVV (april 2019) is 

een bedrag van € 2.172.871  ontvangen voor de kosten die voor de BBB 

voorziening zijn gemaakt. Dit geld is teruggevloeid in de gemeentekas 

waaruit immers de BBB is gefinancierd geweest. 

Voor de extra ondersteuning van onder meer de daklozenopvang tijdens de 

corona crisis is een claim gelegd bij het ministerie van VWS, die is 

gehonoreerd. Zie verder de brief aan de raad. 

 

4. Bent u het met de PVV fractie eens dat een dergelijke investering al in de 

periode voorafgaand aan de afspraak van de driejarige LVV pilot had 

moeten worden gedaan. Maar dan in het eigen sociaal beleid voor de 

Groningse daklozen, bestrijding van de armoede, werkeloosheid en 

woningnood in onze gemeente? En zo nee, waarom niet?  

 

Nee, met een breed politiek draagvlak is er destijds een besluit genomen om 

de BBB voorziening open te houden en uit eigen middelen te financieren bij 

het ontvallen van de rijksbijdrage. Gedurende deze periode hebben we steeds 

bij de rijksoverheid verzocht om financiering van de BBB voorziening en was  

ook de verwachting dat het Rijk zou bijdragen. Zie verder de brief aan de 

raad. 

 

5. De PVV fractie heeft navraag gedaan in de omgeving van de pilot LVV-

locatie Groningen en de overlast en onveiligheid is sinds deze pilot LVV-

locatie er is, enorm toegenomen. Bent u het met de PVV fractie eens dat 

deze overlast en onveiligheid alleen maar toe gaat nemen, wanneer er 

nog meer uitgeprocedeerde asielzoekers worden opgenomen in de pilot-

LVV? En zo nee, waarom niet? 

 

Nee, dit signaal herkennen wij absoluut niet. Er zijn geen klachten van 

omwonenden, bedrijven, bewoners of politie over overlast en onveiligheid  

bij de LVV locaties bij ons bekend. Zie verder de brief aan de raad. 

 

6. In uw brief geeft u aan dat de voorwaarde gesteld wordt dat alle 

deelnemers die vanuit de BBB Emmen naar de Pilot-LVV Groningen 

gaan, aan de toelatingscriteria van de Pilot-LVV Groningen moeten 
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voldoen. De PVV fractie vraagt zich af hoe het college de regiobinding 

van de nieuwe deelnemers gaat toetsen? En daarnaast, wat de concreet 

geformuleerde criteria zijn met betrekking tot de definiëring 

‘regiobinding’? 

 

Onder regiobinding verstaan wij een aantoonbare binding met de provincie 

Groningen, in de meeste gevallen is men afkomstig uit een opvanglocatie in 

de provincie.  
Wij hebben het verzoek om mensen uit Emmen over te nemen positief 

beantwoord, om daarmee  de vorming van een pilot satelliet in Emmen mogelijk 

te maken. Voor deze specifieke situatie interpreteren we de term regiobinding 

dus iets ruimer. Op deze manier dragen wij bij aan de regionale samenwerking, 

de afbouw van de BBB’s en wordt een eerste stap gezet naar de vorming van een 

landelijk netwerk van LVV’s, hetgeen belangrijk is voor het welslagen van de 

pilot-LVV. Hiermee  bereiken we dat de doelgroep in het noorden wordt 

gespreid over meerdere locaties. 

Zie voor verdere toelichting de brief aan de raad over dit onderwerp. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 

 

 


